



## Kallelse till styrelsemöte S05

### Tid och plats

**Tid:** Måndagen den 1 mars 2004 klockan 17.15..

**Plats:** RåsenbaD, iDét

### Föredragningslista

Ärende	Åtgärd	Bilaga
§1 OFMÖ		
§2 Tid och sätt		
§3 Adjungeringar		
§4 Föredragningslista		
§5 Föregående mötes protokoll		
§6 Meddelanden	Information	
§7 LP3	Tillbakablick	
§8 Den där enkäten...	Diskussion	Bilaga 1
§9 Prislista, telefon	Information	
§10 Betalningskoll hos PH	Information	
§11 Utlåningsregler	Diskussion	Bilaga 2
§12 Piffit	Information	
§13 Köket	Information	
§14 Tandemstafetten	Information	
§15 D-shopen, organisationsförändring	Diskussion	Bilaga 3
§16 Prislistor till café	Information	Bilaga 4
§17 Beslutsuppföljning		
§18 Sektionsengagemang	Diskussion	
§19 Valärenden	Beslut	
§20 LP4	Visionerande	
§21 Övrigt	Diskussion / beslut	
§22 OFMA		

Lund, dag som ovan

Jacob Gradén  
Ordförande, D-sektionen



## Kommentarer

§7 LP3: En liten översikt över vad som hände under första läsperioden, och vad vi styrelsen lyckades åstadkomma. Vad gjorde vi? Vilka beslut tog vi? När blev det fest?

§8 Den där enkäten...: Presentation av sektionenkäten i all sin glans. Bilagan är i skrivande stund inte färdig, men kommer i värsta fall att delas ut inför styrelsemötet.

§9 - §16 är sådant som vi behandlat på tidigare möten.

§17 Beslutsuppföljning: Jag provar att placera den här efter 9 – 16 den här gången. Observera att beslutsuppföljningen är ganska rejält mycket större än de åtta punkter som har fått egna paragrafnummer på dagordningen.

§18 Sektionsengagemang: Det har varit skralt med uppslutningen från medlemmarna på sistone. Snickerboa, sittning och pub har inte dragit enorma mängder med folk. Finns det någon anledning? Kan vi göra någonting för att få fler människor?

§19 Valärenden: Martin Jerling ska väljas in som vice cafémästare. Fler personer som ska väljas?

§20 LP4: En mycket kort tanke om vad som händer nästa läsperiod, så att man kan förbereda sig mentalt.